
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 14. apríla 2016. 

 

Zasadnutie zahájené o 18:10 hod. 

 

Navrhnutý program: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Zmena rozpočtu na rok 2016 

4. VZN o určení školského obvodu na územní Obce Dojč, o určení zápisu na plnenie povinnej 

školskej dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení 

Obce Dojč 

5. VZN o trhovom poriadku a podmienkach predaja výrobkov a poskytovania sluţieb na 

trhových miestach na území Obce Dojč 

6. Zber a výkup vedľajších ţivočíšnych produktov 

7. Zber a výkup papiera 

8. Informácia o zapojení sa do výziev a projektov 

9. Informácia o rekonštrukcii kultúrneho domu 

10. Ţiadosti – odkúpenie pozemku Hlúpik 

                 odkúpenie pozemku Člunková 

                 retrooslavy 1. mája a zapoţičanie KD 

                 kultúrne podujatie – Gregor Masaryk 

11. Rôzne – sadzobník „sobášky“ – taniere, príbory, stoličky, stoly, návleky, obrusy 

12. Informácia o činnosti starostky od 18.02. do 14.04.2016 

13. Diskusia 

14. Uznesenia 

15. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

 Ing. Andrej Vician 

 Mgr. Zuzana Macková 

 Ing. Svetlana Šefčíková 

 Katarína Čelústková 

 Bc. Júlia Kozánková  

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Neprítomní: Ing. Peter Orság – ospravedl., Bc. Martina Gajarová – ospravedl., Ing. Pavol Zich – 

ospravedl., JUDr. Antónia Mikulíková – ospravedl. 

 

Prítomných:  5 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Dojč.  Konštatuje, ţe je zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Návrh uznesenia č. 19/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Zuzanu 

Mackovú, Júliu Kozánkovú. 

Návrh uznesenia č. 20/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka,  Zuzana Macková, Júlia 

Kozánková – overovatelia  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka určuje členov návrhovej komisie – Svetlana Šefčíková,  Katarína Čelústková. 

Návrh uznesenia č. 21/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Svetlana Šefčíková, Katarína Čelústková  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

3. Bod programu: Zmena rozpočtu obce na rok 2016 

Starostka dáva slovo Ing. Hovančíkovej. Ekonómka informuje, ţe rozpočet bol prejednaný na 

pracovnej porade. Beţné príjmy sa nemenia, kapitálové príjmy – granty a transfery sa zvýšili 

z 0,00 € na 422.263,00 € (verejné osvetlenie 120.246,00 €, kotolňa 102.017,00 €, kanalizácia 

200.000,00 €), príjmové finančné operácie sa zvýšia z 150,00 € na 36.386,00 € ( čerpanie fondu 

kanalizácia a rezervného fondu obce). Celkové príjmy sú vo výške 1.170.859,00 €. Beţné výdavky 

– ostatné kultúrne sluţby – údrţba  z 8.200,00 € na 14.100,00 €, kapitálové výdavky – nakladanie 

s odpadmi (kanalizácia) z 0,00 na 210.600,00 €, verejná zeleň (freestylové ihrisko) z 0,00 na 

2.725,00 €, KD (rekonštrukcia financovaná z RF) z 14.500,00 na 17.336,00 €, ZŠ s MŠ projektová 

dokumentácia z 0,00 na 2.900,00 €, rekonštrukcia kotolne 102.017,00 €. Finančné operácie  - 

splácanie istín – jednorazová splátka vo výške 120.246,00 €. Predpokladaný výsledok 

hospodárenia vo výške 32.376,31 €.  

Poslankyňa Ing. Šefčíková má otázku ohľadom údrţby kultúrneho domu, starostka informuje, ţe 

sa robil strop, elektrika, zateplenie, svetlá, maľba.  

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi, súhlasí s rozpočtom a konštatuje, ţe je v súlade so 

zákonom. 

Návrh uznesenia č. 22/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  



2.zmenu rozpočtu obce Dojč na rok  2016 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka konštatuje, ţe súčasťou rozpočtu je aj pouţitie rezervného fondu. Starostka vyzvala 

návrhovú komisiu, aby predloţila návrh na uznesenie. 

Návrh uznesenia č. 23/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

pouţitie rezervného fondu v sume 17 336 € na rekonštrukciu vykurovania v KD v Dojči  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 24/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

pouţitie rezervného fondu v sume 2 900 € na vypracovanie energetického auditu ZŠ s MŠ v Dojči 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 25/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

pouţitie rezervného fondu v sume 5 400 € na spoluúčasť rekonštrukcie kotolne v ZŠ 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 26/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

pouţitie fondu kanalizácia v sume 10.600 € ako spoluúčasť pri budovaní kanalizácie v Dojči 

z príspevku environmentálneho fondu 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka informuje, ţe kotolňa ZŠ s MŠ je vybudovaná, len sa čaká na napojenie podľa počasia. 

Ďalej informuje, ţe sme dostali dotáciu z environmentálneho fondu na kanalizáciu vo výške 

200.000,00 €, starostka chce pokračovať a dokončiť jeden koniec dediny, ale na čistiareň sme 

nedostali. Starostka konštatuje, ţe rozpočet na kanalizáciu z roku 2012 je 4.000.000,00 € čiţe 

nebude vybudovaná v celej obci, netuší pokiaľ to vyjde. Ing. Vician sa zapojil do debaty a hovorí, 

ţe tak 1m stojí cca 300,00 € a skôr odporúča ísť do dokončenia Uličiek alebo to potiahnuť od tatu 

k Obecnému úradu.  

 

4. bod programu: VZN o určení školského obvodu na území Obce Dojč, o určení zápisu na 

plnenie povinnej školskej dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

školských zariadení Obce Dojč 

Starostka informuje prítomných, ţe VZN bolo zverejnené aj na pripomienkovanie, ale nič neprišlo. 

Zapracoval sa obvod Dojč, Šajdíkove Humence, Koválov od 5. do 9. ročníka, inak by nemali 



nárok na dopravné. Termíny zápisu sa menili. Výška príspevku v mš sa nemenil, výške príspevku 

v škd zostáva 2,00 €. Mení sa termín úhrady príspevkov, musia byť uhrádzané do 10. dňa 

v mesiaci, upravili sa stravníci – doplnili sa FO. Starostka konštatuje, ţe týmto VZN zrušíme 5 

ďalších, ktoré sa zaoberali čiastočnou úhradou.  

 

 

5. bod programu: VZN o trhovom poriadku a podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach na území Obce Dojč 

Starostka hovorí, ţe toto VZN sme mali staré, je z roku 2002. Potrebovali sme ho upraviť, 

zadefinovať ambulantný predaj (jedná sa hlavne o mäso). Starostka číta celé VZN o trhovom 

poriadku... 

V prílohe zápisnice sa nachádzajú tieto VZN-ka. Starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby 

predloţila návrh na uznesenie. 

Návrh uznesenia č. 27/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

VZN o určení školského obvodu na území obce Dojč, o určení zápisu na plnenie povinnej školskej 

dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce Dojč 

VZN o trhovom poriadku a o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania sluţieb na trhových 

miestach na území Obce Dojč 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Na minulom zastupiteľstve bola poţiadavka na školu, akým spôsobom sa financuje škôlka. Tento 

prehľad riaditeľ doplnil. Riaditeľ bol v pluse 0,40 €. Poslanci boli oboznámení. Vznikol jeden 

návrh, poţiadať riaditeľa aby ekonómka pripravili správu štvrťročne s komentárom, doloţiť na 

úrad mesiac po štvrťroku. 

Návrh uznesenia č. 28/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  ukladá: 

riaditeľovi ZŠ s MŠ predkladať Obecnému zastupiteľstvu podrobnú správu o hospodárení za 

jednotlivé štvrťroky roku s komentárom do konca nasledujúceho mesiaca po skončení štvrťroka. 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Zber a výkup vedľajších živočíšnych produktov 

Starostka informuje, ţe od 1. júla 2016 je obec povinná túto sluţbu (výkup vedľajších ţivočíšnych 

produktov) poskytovať. Na obec prišla zatiaľ iba jedna zmluva od LADISCO s.r.o. Povaţany. 

Starostka ţiada prítomných, či náhodne niekoho nepoznajú. 

  

7. bod programu: Zber a výkup papiera 

Minulý týţdeň bol pristavený pri obecnom úrade kontajner z TS Senica, nebol celý naplnený. Bol 

tu 4 dni a v pondelok, keď ho odviezli, za obecným plotom sme mali vyhodený papier. Na úrade 

boli manţelia z Mokrého Hája ponúknuť, ţe vykupujú papier na výmenu. Boli tu raz a prídu zase 

v júni. 

 



8. bod programu: Informácia o zapojení sa do výziev a projektov 

Pani starostka informuje, ţe sme sa zapojili do výzvy na telocvičňu čo zahŕňa zateplenie, strechu, 

palubovku aj náradie sa môţe nakúpiť akurát sa nemôţu vymeniť okná. Dotácia ešte nie je 

vyhodnotená. 

Uvaţujeme, sa zapojiť do výzvy do ŠFRB na priestor bývalej škôlky na domov dôchodcov, ale 

musíme mať vysúťaţenú firmu. Na obec prišlo 24 ţiadostí od firiem o podklady. Medzi nimi bola 

firma Eurobuilding, čo je firma 4 právnikov, ktorá si podala ţiadosť s otázkami ako napr. či je PD 

v súlade technickými parametrami, s STN...ţiadajú odpoveď do 7 dní.   

 

9. bod programu: Informácia o rekonštrukcii kultúrneho domu 

Starostka oboznamuje prítomných, ţe  v januári prebehla rekonštrukcia vykurovania v kultúrnom 

dome, kde sa osádzali radiátory. Momentálne sa zniţoval strop, izolácia 16 cm, pred tým tam bola 

sklená vata. Momentálne sa nekúri a je tam teplota 18 °C. Vymenila sa elektrika aj osvetlenie, aj 

v rámci bufetu. V pondelok by malo byť všetko dokončené.  

Starostka vyzýva k otázkam. Poslankyňa Kozánková otázka ohľadom rozpočtu na telocvičňu, 

starostka 27.000,00 €. Poslanec Vician konštatuje, ţe obec nemá zmluvu s BVS, ţiada aby 

starostka začala konať, musí sa to predkladať do Bratislavy. Starostka hovorí, ţe má zajtra s Ing. 

Pašajom stretnutie. Pani starostka informuje, ţe kanalizácia nie je zaradená do majetku obce Dojč, 

naposledy v roku 2003. ČOV majú v majetku Šajdíkove Humence. Na ČOV je to neskutočná 

záťaţ, chceli by sme sa dostať do Senice krajom dostihovej dráhy. Ale v územnom pláne Senica je 

cez dráhu naplánovaný obchvat Senice, od r. 2012 majú tento územný plán schválený.  

Starostka informuje, ţe vyšla výzva na kanalizáciu pre obce do 2000 obyvateľov, na budúci týţdeň 

má stretnutie. A ďalej výzva na zberné dvory. Bude sa podávať cez Mikroregión Šaštínsko, 

pretoţe viac obcí bude mať väčšiu šancu ako samotná obec.  

Otázka poslankyne Šefčíkovej, kto robil v KD? Starostka – strop a elektriku pán Sokol, kúrenie – 

pán Konečný. 

Návrh uznesenia č. 29/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

a) Zbere a výkupe vedľajších živočíšnych produktov 

b) Zbere a výkupe papiera 

c) Zapojení sa do výziev a projektov 

d) Rekonštrukcii kultúrneho domu  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

10. bod programu: Žiadosti 

Starostka informuje, ţe na obec prišli tieto ţiadosti:  

Odkúpenie pozemku Hlúpik 

Starostka informuje, ţe ide o obecnú parcelu č. 551/9 vo výmere 140 m², je to ako je parkovisko za 

betónovým plotom smerom k potoku. Nespĺňa podmienky podľa zákona o majetku obci čiţe by to 

mali ísť verejnou súťaţou alebo dobrovoľnou draţbou. Na komisii sa dohodli, ţe si to nechajú 

prejsť hlavou a presúva na máj 2016. 

Návrh uznesenia č. 30/2016/UObZ 

ObZ v Dojči nesúhlasí  



s odpredajom časti pozemku parc. č. 551/9 parkoviska pri cintoríne, nakoľko v zmysle zákona 

138/1991 Zb. o majetku obcí na priamy predaj musia byt splnené nasledovné podmienky : 

- ak sa jedna o zákonné predkupné pravo podľa § 9a ods. 8 písm. c), 

- ak sa jedna o pozemok pod stavbou, ktorá je vlastníctvom nadobúdateľa alebo priľahlý pozemok 

podľa § 9a ods. 8 písm. b)  

- alebo v špecifických prípadoch z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm.e).  

V ostatných prípadoch len obchodnou verejnou súťaţou alebo dobrovoľnou draţbou podľa § 9a 

ods. 1 písm. a), b).  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Odkúpenie pozemku Člunková 

Vo februári na obec prišla ţiadosť od p. Člunkovej na odkúpenie pozemku. Je to na Janečkových 

č.d. 297, pozemok sa nachádza ako majú vstupnú bránu. Starostka konštatuje, ţe je tam osobitný 

zreteľ, čiţe obec môţe odpredať.  

Návrh uznesenia č. 31/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí  

s priamym odpredajom pozemku parc. č.  151/8, v k.ú. Dojč, s rozlohou 7 m
2 
 v hodnote 5,07 € za 

1 m
2
  v prospech ţiadateľa :  Člunkovej Karolíny, nar. 27.02.1994, bytom Dojč 297 a Včelka 

Denis, nar. 24.08.1993, bytom Dojč 297  nakoľko je splnená podmienka v zmysle § 9a ods. 8 

písm. b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí o prevode pozemku zastavaného stavbou vo 

vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a vyuţitím tvorí 

neoddeliteľný celok so stavbou.  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Retrooslavy 1. mája a zapožičanie KD 

V marci prišla ţiadosť o zapoţičanie KD a oznámenie o programe 1. mája 2016. Naplánované sú 

oslavy od 29.4.2016 do 2.5.2016, pričom dňa 30.4.2016 od 13,00 hod. sa uskutoční zraz vozidiel 

Fiat 126, potom je naplánovaná 1. májová veselica zo začiatkom o 19,00 hod. V prílohe ţiadosti sa 

nachádza aj program. Vyzýva p. Opatovského na doplnenie, hovorí, ţe je to 6. ročník, 

pokračujeme v tradícií a zároveň otázka na starostka ohľadom finančného príspevku na maţoretky 

a muziku, ostatné si budú riešiť sponzorsky. Starostka informuje, ţe je to schválené v rozpočte 

v poloţke reprezentačné. 

Návrh uznesenia č. 32/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí:  

s poskytnutím kultúrneho domu od 29.4. do 2.5 a  na majáles dňa 30.04.2016 za účelom tanečnej 

zábavy, ktorá sa uskutoční od 20,00 h do 03,00 h.  

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Kultúrne podujatia – Gregor Masaryk 

Ďalšia ţiadosť o povolenie usporiadať hudobné zábavy dňa 2.7.2016 a 20.8.2016 od 18,00 do 

02,00 hodiny a letné kino v spolupráci s DoLuRe. Starostka informuje, ţe volala v utorok 



s Gregorom ako je to s premietaním filmov a sám nevedel, lebo Dominik má ísť pracovať do 

Rakúska.  

Návrh uznesenia č. 33/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí:  

s kultúrnymi podujatiami 2.7. a 20.8 od 18,00 do 02,00 h v hostinci pod Akropolou. 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

Návrh uznesenia č. 34/2016/UObZ 

ObZ v Dojči ţiada:  

bliţšie určiť podmienky a termíny premietania filmov v hostinci pod Akropolou počas letných 

prázdnin, najneskôr do 10.6.2016 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

11. bod programu: Rôzne 

Starostka konštatuje, ţe na minulom zastupiteľstve sa riešilo doplnenie miestnych poplatkov 

a ohľadom „sobášky“ sa presunulo na toto zastupiteľstvo. Doplnil sa sadzobník „sobášky“ a to –  

poplatok za poţičanie tanierov, pohárov, príborov, návlekov, obrusov 10,00 € namiesto zálohy za 

zapoţičanie.   

Návrh uznesenia č. 35/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí:  

so sadzbami nasledovných poplatkov: 

názov poplatku suma poznámka 

prenájom KD - predaj, zábavy 35 € 

energie sa účtujú 

osobitne 

prenájom KD - pohrebná hostina 10 € 

energie sa účtujú 

osobitne 

prenájom zasadačky OcÚ 1 deň 10 € vrátane energií 

prenájom Dom smútku 1 deň 5 € 

energie sa účtujú 

osobitne 

komerčná hláška v obecnom rozhlase 3 € 

 nájom za predajné miesto pri pošte 1 deň 5 € 

 nájom za miesto pre kolotoče na hody 35 € 

 nájom za predajné miesto pri kultúrno-spoločenských akciách   

 napríklad. Retro oslavy 1. máj, 17. november 10 -15 € 

 prenájom prívesného vozíka 5 € 

 fotokópia 1 strana 0,10 € 

 miestne šetrenie pri susedských sporoch  5 € opakovane 10 € 

poplatok za zapoţičanie tanierov, pohárov, príborov... "svadobka" 10 € 

 

 

   Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 



12. bod programu: Informácia o činnosti starostky od 18.02. do 14.04.2016 

- stretnutie s obyvateľmi ohľadom zástavky DS (2 termíny), zatiaľ nie je rozhodnuté 

- zasadala kultúrna komisia, boli pozrieť KD v Štefanove 

- zasadala redakčná rada 

- stretnutie a školenie ohľadom volieb do NR SR 

- stretnutie s p. Truppovou, Sentivanovou a Blatnickou ohľadom krojov, máme nakúpené všetky 

látky 

- starostka rokovala s p. Minxom z Coop Jednoty Senica ohľadom odkúpenia pozemku okolo KD, 

išla im ţiadosť na odkúpenie, chcú za 1m2  10,00 €. Plot, ktorý je od Kaššákových vybudujú nový. 

- koordinačné stretnutie a absolvovala e-learning „prevencia násilia na deťoch“ 

- stretnutie s p. Slávikom ohľadom projekt. dokumentácie VO na „jabĺčkovej ceste“ 

- odovzdala doklady k VO a dňa 31.3.2016 boli pripísané peniaze na účet a preklenovací úver bol 

vyplatený 

- rokuje s p. Fančovičom ohľadom trafostanice, bola treba správa z technickej inšpekcie 

- firma V.I. Trade Nitra realizuje rekonštrukciu kotolne v ZŠ s MŠ, vedenie je ešte zatiaľ pôvodné, 

ale je to uţ zvarené a ako sa prestane kúriť, by to mali za 3 dni zapojiť 

- stretnutie – Klub starostov, MAS Záhorie 

- zistila, ţe stavebný úrad nerobil za nás štatistiky 

- stretnutie s p. Olejníkom zo správy ciest ohľadom asfaltovej drte 

- podala ţiadosť o dotáciu  na rekonštrukciu telocvičňu 

- prebieha verejné obstarávanie na dom dôchodcov 

- mali dve zasadnutie Mikroregiónu Šaštínsko a zároveň pozýva dňa 19.6.2016 o 14,00 hod. na 

kultúrne slávnosti na Gazarke, budú sa tam prezentovať obce a za nás pôjdu harmonikári 

- informuje, ţe smetisko za kaplnkou uhrnul včera buldozér a hneď za mostom za kaplnkou, 1 

meter od cesty je vyvezené strnisko kukurice a pod ním je schovaný stavebný materiál 

- stretnutie na TS Senica, priniesla nové vrecia na papier, odovzdala aj poľovníkom 

- p. Grunvalský prišiel iniciatívne na úrad, ţe by za p. Ţilínkovou začali čistiť, tak starostka 

vyhlásila jarné čistenie obce na sobotu, len nevyšlo počasie ale p. Grunvalský, p. Kutlák aj počas 

zlého počasia boli, naplnili jeden kontajner 

- starostka oboznamuje, ţe sa orezali stromy pri kostole 

- zúčastnila sa stretnutia Jednoty dôchodcov a Matice slovenskej 

- kultúrna komisia pripravila stretnutie harmonikárov 

- oslavoval sa Deň učiteľov 

- informuje, ţe na divadle v KD bola účasť v počte 81 ľudí 

- dostali sme sponzorský dar od p. Hasákovej 

- začalo sa s kosením a čistením potoka (povodie Moravy) 

- vyšli rozhodnutie na daň z nehnuteľnosti a TKO, zároveň informuje, ţe pokiaľ občan s TP sa 

zdrţuje viac ako 90 dní, musí byť doklad úradne overený 

- zároveň prišla ţiadosť od p. Ţilínkovej ohľadom odpustenia poplatkov na TKO viď. príloha 

zápisnice, v zmysle zákona starostka konštatuje, ţe môţeme uznať doklad iba v štátnom jazyku 

- ústna ţiadosť na príspevok na opatrovanie od obci, starostka informuje, ţe v obci by bolo veľmi 

veľa ţiadateľov, nie je to v rozpočte a ani sa nebude zapracovávať 

- oboznamuje prítomných, ţe 24. apríla 2016 bude výstava kočíkov a hračiek v kultúrnom dome  

- informuje, ţe Budiš minerálna voda vyhlásila súťaţ na poţiarnikov, tak vyzýva občanov, aby sa 



zaregistrovali a tým zahlasovali za našich poţiarnikov 

- p. Novorníček mal dotaz ohľadom úspory verejného osvetlenia, starostka informuje, ţe sa to 

nedá porovnať za 10 mesiacov, uvidí sa aţ vo vyúčtovacej faktúry za kalendárny rok 

 

Návrh uznesenia č. 36/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie:  

Správu o činnosti starostky od 18.2. do 14.4.2016 

Hlasovanie:  

prítomných: 5     za: 5    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

13. Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Pani Nemečkayová má dotaz ohľadom značky zákazu státia pri kaplnke, 

kde im znemoţňuje prístup k domu a platí aţ k mostu, prečo tam je tá značka? Či by sa nemohla 

presunúť k p. Černochovi? Starostka reaguje, ţe kvôli parkujúcim pri kaplnke, dopravný passport 

sa riešil s Ing. Gergelovou, musí to s ňou poriešiť. 

 

14. bod programu: Uznesenia 

Starostka poprosila návrhovú komisiu, aby prečítala uznesenia. Ing. Šefčíková číta uznesenia.  

 

15. bod programu: Záver 

Starostka ďakuje za aktívnu účasť a informuje, ţe najbliţšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 

bude 19.5.2016 o 18,00 hod.  

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Zasadnutie ukončené o 19:50 hod.  

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia: Mgr. Zuzana Macková ................................................................................. 

 

 

 

                      Bc. Julia Kozánková ................................................................................ 

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 

 

 


